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Inleiding: 
 
Het valt ons op dat er een groeiende ontevredenheid heerst in Westerhaar en dat veel inwoners van 
Westerhaar het gevoel hebben achtergesteld te worden ten opzichte van andere kernen binnen 
Twenterand. Een veelgehoorde opmerking onder inwoners is het gevoel dat Westerhaar het 
ondergeschoven kindje is van Twenterand, waarbij vaak wordt verwezen naar de vermeende 
voorkeursbehandeling van andere kernen, met name Vriezenveen. Dit gevoel van verwaarlozing wordt 
versterkt door verschillende kwesties die onze aandacht hebben getrokken en ons verontrusten. 
 
Allereerst zijn er ernstige zorgen omtrent de verkeersveiligheid in Westerhaar. Ondanks 
renovatiewerkzaamheden die plaats vonden aan de Hoofdweg ontbreken nog steeds cruciale 
verkeersveiligheidsmaatregelen, zoals zebrapaden op strategische locaties. Daarnaast baart ook de 
gevaarlijke bocht bij het busstation onze inwoners grote zorgen, die regelmatig tot gevaarlijke 
verkeerssituaties leidt en de veiligheid van voetgangers en weggebruikers in het gedrang brengt. 
De parkeerplaatsen bij de renovatie van de Hoofdweg zijn absoluut niet verbeterd. Deze zijn volgens 
inwoners veel te smal en veroorzaken ongemak voor weggebruikers en winkelend publiek. Ook de 
gevaarlijke wegversmallingen aan de Hoofdweg bij Klinkhamer en Snippe Hengelsport roepen ernstige 
zorgen op. Deze zorgen voor gevaarlijke situaties en ongemak voor weggebruikers en dienen dringend 
heroverwogen te worden. Mede omdat er in de korte tijd dat deze versmallingen er staan er ongelukken 
plaats hebben gevonden. 
 
Daarnaast schiet de beloofde woningbouw op onder andere het huidige trio-terrein niet echt op, wat veel 
onzekerheid en frustratie veroorzaakt onder onze inwoners. Het is van groot belang dat het college 
hierover duidelijkheid verschaft en transparant communiceert over de voortgang en planning van dit 
project. 
 
Een ander punt van zorg is het voornemen om de basisschool in Westerhaar te sluiten. Met maar liefst 13 
basisscholen onder de hoede van SCOT (Stichting Christelijk Onderwijs Twenterand), waarvan slechts 2 
in Westerhaar, lijkt de sluiting van de school in Westerhaar een onrechtvaardige klap voor Westerhaar. Er 
is onvoldoende rekening gehouden met de behoeften en belangen van de kinderen en hun ouders. Het is 
van groot belang dat het college deze kwestie grondig onderzoekt en luistert naar de stem van deze 



kinderen en hun ouders. Ook heerst de vraag wat de gemeente gaat doen met het schoolpand aan de 
Hoofdweg wanneer dit leeg staat, in het achterhoofd houden wij de spreidingswet. Verder maken mensen 
zich zorgen in Westerhaar over de uitbreiding van Fontein aan de Oranjestraat. Er is nu al weinig ruimte. 
Als de basisscholen samengaan, moet er worden uitgebreid. Gaat dit ten koste van het 
evenemententerrein of van De speeltuin Ons Domein, die door vrijwilligers en inwoners financieel en 
maatschappelijk in leven wordt gehouden en onderhouden? 
 
 
 
Ook de renovatie van de oale bouw roept verdeeldheid en ongenoegen op. Hoewel het nieuwbouwproject 
positief wordt ontvangen, worden aanvullende plannen zoals de aanleg van een takkenril aan de 
achterkant van de Veenstraat niet breed gedragen. Een mogelijke alternatieve oplossing, zoals het 
plaatsen van een schutting of heg in plaats van een takkenril, had wellicht beter aangesloten bij de 
wensen en behoeften van inwoners en had tevens een functionelere en esthetisch aantrekkelijkere 
oplossing geboden. 
Daarnaast zal de takkenril aan de achterkant van de Veenstraat hoogstwaarschijnlijk niet alleen egels 
maar ook ander ongedierte aantrekken vanwege het aangrenzende maisveld, wat zowel een hygiënisch 
als visueel probleem zal vormen voor onze gemeenschap. Het zicht vanaf de N36 richting de oale bouw 
zal hierdoor worden verpest en het gebied zal de uitstraling krijgen van een groenafvalstort vrezen 
inwoners. 
Het is van belang dat het college deze consequenties serieus neemt en heroverweegt of de takkenril de 
beste oplossing is voor deze plek. Dit neemt niet alleen de praktische aspecten mee, maar ook de trots 
van de bewoners op hun nieuwe woonwijk waar zijzelf voor gestreden hebben, wat mogelijk wordt 
aangetast door de voorgestelde maatregelen. 
 
Het gevoel van de inwoners uit Westerhaar zal niet zomaar uit de lucht komen vallen en wij vinden dat 
elke Twenterander in onze gemeente telt, ongeacht de kern waarin zij wonen. Als het college signalen 
krijgt dat dit hier niet het geval is, moet er een onderzoek plaatsvinden om te onderzoeken waar deze 
ontevredenheid vandaan komt en wat daar een juiste oplossing voor is. 
 
Daarnaast merken we op dat het gemis van het zwembad, dat helaas gesloopt is, nog altijd hoog zit bij 
inwoners van Westerhaar. Dit is een kwestie die diep geworteld is in Westerhaar en waarvoor wij graag 
uw aandacht vragen. 
 
Het is belangrijk om op te merken dat de inwoners van Westerhaar heel zelfvoorzienend zijn en altijd al 
waren. Zo werd het zwembad vroeger betaald van geld van de inwoners zelf door een huis-aan-
huiscollecte en andere financiële giften van inwoners, wat ook geldt voor de bouw van de eerste Klaampe. 
Nu de renovatie van de aula in volle gang is, hebben wij ook opgemerkt dat er veel geld van eigen 
inwoners is ingezameld om dit te kunnen verwezenlijken. 
 
Het is opmerkelijk dat ondanks deze zelfvoorziendheid het hem voor de inwoners allemaal net niet is in 
Westerhaar. 
 
Wij beseffen dat deze opsomming wellicht niet al onze zorgen omvat, maar het is belangrijk dat het 
college begrijpt dat alle inwoners van Westerhaar een stem hebben en dat hun belangen serieus moeten 
worden genomen. We vinden het wenselijk dat alle inwoners van alle kernen actief kunnen deelnemen 
aan het gemeenschapsleven en dat alle kernen een plezierige plek moeten zijn om te wonen, waar gelijke 
zorg en aandacht aan wordt besteed. Het is van cruciaal belang dat deze verhalen en gevoelens van de 
inwoners in Westerhaar niet worden afgedaan als willekeurig of ongegrond, en we verwachten daarom dat 
het college deze kwesties serieus neemt en actie onderneemt. 
 
Onze vragen aan het college zijn, 
 

 
1. Is het college zich bewust van de al geruime tijd heersende onvrede onder de inwoners van 

Westerhaar richting de gemeente? Zo ja, is het college van plan acties te ondernemen om deze 
onvrede aan te pakken? Zo ja, welke acties worden overwogen? Zo nee, waarom niet? 



 
2. Om te voorkomen dat in de toekomst opnieuw plannen worden ontwikkeld die niet volledig 

aansluiten bij de wensen van de inwoners van Westerhaar, inclusief plannen die volgens hen "het 
net niet zijn", is het essentieel om de inwoners meer en beter te betrekken bij de besluitvorming  
Is het college van plan om hieraan te werken, en zo ja, op welke manier? Zo nee, waarom niet? 
 

3. Is het college van plan enkele van de genoemde plannen opnieuw te evalueren en verbeteringen 
aan te brengen? Zo ja, welke van de genoemde plannen? Zo nee, waarom niet? 
 
 

4. Het valt ons op dat er in Westerhaar een gebrek is aan het participeren met de inwoners, wat leidt 
tot een gevoel van niet gehoord en serieus genomen worden. Participatie lijkt niet effectief of komt 
vaak te laat. Hoe komt het dat deze participatie in Westerhaar te laat wordt opgepakt of soms 
zelfs helemaal ontbreekt, terwijl participatie met inwoners belangrijk is voor de gemeente 
Twenterand? Is het college op de hoogte van deze kwestie en zijn er plannen om dit in de 
toekomst te verbeteren? Zo ja, welke plannen zit het college aan te denken en wanneer kunnen 
we deze maatregelen verwachten? Zo nee, waarom niet? 
 

5. Is het college zich bewust van het gevoel onder de inwoners van Westerhaar dat zij voortdurend 
moeten strijden voor het behoud van voorzieningen, zoals het zwembad en nu de basisschool, en  
dat wanneer deze inspanningen niet succesvol zijn, zij vaak verweten worden dat ze niet genoeg 
hebben gedaan om het te behouden? Zo ja, is het college van plan acties te ondernemen om dit 
gevoel van voortdurende strijd en de daaropvolgende verwijten te verminderen? Zo ja, welke 
acties worden overwogen? Zo nee, waarom niet?  
 
 
 
 
 

 
We zien de beantwoording gaarne z.s.m. tegemoet, 
 
Yvonne Spijker, 
PVV Twenterand. 
 
 
 
 
 
 


